
 

 
 
 
 

 
 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 10.12.24 - Personalestuen  
Til stede: Simon, Diana, Mona, Rasmus, Anni, Rasmus G, Lærke, Christina, JS, QLO, 
MDM, MTH, ADJ, HJU, PIM, Anne-Agnes, Sophia 
Afbud: TMN,  
 

Punkt Referat 

17.00-  
Valg af referent 

Pia 

-17.05 
Godkendelse af dagsorden 

Vores nye teknisk serviceleder Michael 
Dollerup præsenterer sig for bestyrelsen. 
  

17.05-17.50 
Skoleudviklingssamtale,  
 
Guide ligger i Drev mappen. 
Gennemgang af processen samt 
skolens fokusområder 
Link 
De 

Henrik gennemgår skoleudviklingssamtale 
for skoleåret 24/25.  
Status samtale om hvilke mål vi sætter i 
fællesskab om skolens udviklings- og 
indsatsområder. 
Der er formelle krav forbundet med 
skoleudviklingssamtaler 1jf. 
folkeskolelovens § 40a, dog tilføjet et 
punkt, som drejer sig om skolebestyrelsen 
har initiativ til at være med til at beskrive 
formål.  
 
I januar indkalder Områdechef i Aalborg 
kommune til en skoleudviklingssamtale, 
hvor vi skal redegøre vores mål og 
indsatser vi har sat os for skoleåret. Her 
deltager skolebestyrelsen også. 
Mødet er 8.januar kl. 12.00-14.30 
Simon, Mona og Rasmus M deltager. 
 
 
 

https://drive.google.com/file/d/1JrHxQpLQO1KZHuxM_S7Y100V0z24DgVl/view?usp=drive_link


 

17.50-18.40 
Julefrokost 

yeppp!!-AA 

18.40-18.50 
Høringssvar på Fokusklasser og 
områdedækkende visitation - 
orientering 
  
Høringssvar ligger i mappen. 
Svaret er sendt når mødet 
afholdes 

Henrik orienterer omkring det høringssvar 
på Fokusklasser og områdedækkende 
visitation vi har sendt afsted. 
 
Høringssvar er bl.a. om bekymring for, at 
børn, der kommer udenbys fra, til vores 
specialtilbud, skal tilbage til deres egen 
distrikts specialtilbud. En bekymring er 
også, at Fokus DUS 2 skal skifte til 
fritidstilbud til Fritidscentret, der har 
matrikel andetsteds og uden de kendte 
voksne, de har haft i undervisningen i 
Fokus. 
 
 

18.50-19.05 
Kort orientering om arbejdet med 
princippet for badning efter idræt 
 
Er fremsendt på AULA 

Christina og Lærke har færdigudarbejdet 
princippet for badning.  
Simon sender udkastet til idrætslærer 
Nanna, der har skrevet opgave omkring 
bad efter idræt. Derefter tager vi det op 
igen på næste møde.  
 
Vi vil gerne være lydhør for elevrådet i 
8.+9.kl og være mere undersøgende på 
hvad der skal til for at klasserne går i bad 
efter idræt. Henrik sender et overblik over 
datoer for afholdelse af elevrådet, så 
nogle fra skolebestyrelsen kan deltage i 
dialogen.  

19.05-19.20 
Kort intro til Trivsel 2024 
 
Trivselsmåling for personalet er 
afsluttet og vi har resultatet, LMU 
skal på baggrund af dette opstille 
fokuspunkter 

Henrik gennemgår trivselsmålingen blandt 
personalet.  
 
Top 4. værdsat på arbejdsplads, opgaver 
er meningsfulde, trygt at komme med nye 
ideer . 
Bund 3: håndtering af uklare og 



 

modstridende krav på en god måde, 
gensidig tillid mellem medarbejdere og 
ledelse, håndtering af forandringer på en 
god måde. Vi har lavet procesplan på 
områderne og der er gennemgået på 
LMU. Derefter skal der udarbejdes en APV. 
 

19.20-20.00 
Nyt fra: 

- Elevrådet 
- Formanden 
- Skolen 

- Ændret fokus 
almenskolen 

- Ansættelser  
- Fokus på 

teknisk-service 
området 

- Dussen 
- Fokusklasserne 

- Status på visitation 
- øvrige 

Elevrådet: igangsat nye aktiviteter i deres 
pauser. 
Formand: evt en proces med at søge nye 
midler. 
Skolen: flere lærermøder er aflyst for at 
give mere arbejdsro til at arbejde med de 
nye fokusområder i de to afdelinger. 
Teknisk service: optimering af 
rengøringsområder og arbejdsopgaver. 
DUS: vi har gang i julegaveværksteder og 
småkagebagning. Vi har 6 PMF der 
stopper til d.20/12 som har været en del af 
DUSpuljetimer. 
Vi har modtaget en lille pulje til næste 
skoleår. 
Fokusklasser: er igang med visitationer. 
 
 
OPMÆRKSOMHED: punktet Nyt fra flyttes 
op på dagsorden 
 
 

Evt. skolefest   

 
 
 

 
 


